
Protokół Nr LXI/2023
z posiedzenia LXI sesji Rady Miejskiej w Gostyninie VIII kadencji

z dnia 27 Kwietnia 2023 roku.

Stan – 15
Obecni – 15

Lista obecności w załączniku.

Obrady rozpoczęto o godzinie 10:00, a zakończono o godzinie 13:15.

Do punktu 1

Otwarcie obrad.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Reder  -  Witam  wszystkich  serdecznie.
Stwierdzam według  listy  obecności,  że  obrady  będą  prawomocne,  Rada  jest  zdolna  do
podejmowania uchwał. Otwieram LXI sesję Rady Miejskiej VIII Kadencji. Witam Panie
i  Panów  Radnych  przybyłych  na  dzisiejszą  sesję,  witam  wszystkich  naszych  gości
przybyłych  w  związku  z  częścią  merytoryczną,  witam  Pana  Burmistrza  Miasta  Pawła
Kalinowskiego,  witam Zastępcę Burmistrza Panią  Halinę Fijałkowską,  witam Sekretarza
Miejskiego Panią  Hannę Adamską,  witam Skarbnika  Miasta  Panią  Bożenę Sokołowską,
witam Adwokata Tomasza Stefaniaka, witam Panią Renatę Zagórską Kierownika MOPS,
witam  Panią  Iwonę  Rzegocką  –  Gontarek  Kierownika  Klubu  Dziecięcego  „Uśmiech
Malucha”, witam Pana Rafała Różańskiego Prezesa Spółki Stara Betoniarnia, witam Panie
z  Biura  Obsługi  Rady  Miejskiej,   witam Pana  informatyka,  witam media  gostynińskie,
witam Wszystkich Państwa.

Do punktu 2

Uchwalenie zmian w porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Porządek sesji Państwo otrzymali. Czy 
ktoś ma jakieś uwagi, bądź propozycje zmian do porządku obrad?

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski – Szanowni Państwo chciałbym wprowadzić jeszcze
do dzisiejszego porządku obrad, punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie określenia
trybu  postępowania  o  udzielenie  dotacji  celowych  stowarzyszeniom  ogrodowym
prowadzącym  rodzinne  ogrody  działkowe  na  obszarze  Gminy  Miasta  Gostynina.  Ta
uchwała  była  już  wczoraj  procedowana  na  komisji  Rozwoju  Gospodarczego i  Budżetu,
w  skrócie  powiem,  że  ogrody  działkowe  otrzymały  dofinasowanie  od  Marszałka
Województwa Mazowieckiego i zachodzi konieczność, aby wprowadzić właśnie tą uchwałę
pod  dzisiejsze  obrady,  tak,  żeby  można  było  przyznać  te  dofinasowania  również  tym
ogrodom działkowym.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Projekt wczoraj był opiniowany przez
Komisje  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu.  Proponuję,  żeby  ten  punkt,  jeżeli  będzie
przyjęty znalazł się  w punkcie 8.    



Za wprowadzeniem do porządku obrad jako punkt 8 uchwały w sprawie określenia trybu
postępowania  o  udzielenie  dotacji  celowych  stowarzyszeniom ogrodowym prowadzącym
rodzinne ogrody działkowe na obszarze Gminy Miasta Gostynina głosowano następująco:

Za  -  13:  Bryłka  Katarzyna,  Chojecka-Dinić  Emilia,  Jaśkiewicz  Czesław,  Lewandowski
Stanisław,  Majchrzak  Anna,  Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,
Raciborski  Grzegorz,  Reder  Andrzej,  Szulczewski  Arkadiusz,  Wróblewski  Stanisław,
Wysokińska Anna. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została wprowadzona do porządku sesji jako punkt 8.  

Za przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianą głosowano następująco:

Za  -  13:  Bryłka  Katarzyna,  Chojecka-Dinić  Emilia,  Jaśkiewicz  Czesław,  Lewandowski
Stanisław,  Majchrzak  Anna,  Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,
Raciborski  Grzegorz,  Reder  Andrzej,  Szulczewski  Arkadiusz,  Wróblewski  Stanisław,
Wysokińska Anna. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Porządek obrad został przyjęty. 

Porządek sesji:

1. Otwarcie obrad.
2. Uchwalenie zmian w porządku obrad.
3. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza  Miasta.
4. Funkcjonowanie pomocy społecznej na terenie Gminy Miasta Gostynina. Informacja

o realizacji zadań statutowych w roku 2022:
1) Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie,
2) Punkty  opieki  nad  dziećmi  do  lat  trzech:  „Bajkowy  Zakątek”  oraz

„Zaczarowana Kraina”,
3) Klub Seniora „Parostatek”. 

5. Informacja  o  realizacji  zadań  statutowych  w  roku  2022  przez  Klub  Dziecięcy
„Uśmiech Malucha”.

6. Informacja Prezesa Miejskiego Centrum Handlowego „Stara Betoniarnia”  Spółka
z o.o. w Gostyninie o realizacji zadań statutowych w roku 2022.

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia:  Oceny  zasobów  pomocy  społecznej
w Gminie Miasta Gostynina.



8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  trybu  postępowania  o  udzielenie  dotacji
celowych stowarzyszeniom ogrodowym prowadzącym rodzinne ogrody działkowe
na obszarze Gminy Miasta Gostynina.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  przyjęcia  „Regulaminu
Stypendium Miasta Gostynina dla najzdolniejszych uczniów”.

10. Podjęcie  uchwały  w sprawie  włączenia  Przedszkola  Nr  5  w Gostyninie  w skład
Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Gostyninie.   

11. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Miasta Gostynina
na 2023 rok.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  sezonu  kąpielowego  na  terenie  Gminy
Miasta Gostynina na rok 2023.

13. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Budżetową Miasta Gostynina na rok 2023.
14. Podjęcie  uchwały  zmieniająca  uchwałę  nr  386/LVI/2022  Rady  Miejskiej

w  Gostyninie  z  dnia  29  grudnia   2022  roku  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej na lata 2023-2034.

15. Przyjęcie protokołu z LX sesji Rady Miejskiej w Gostyninie.
16. Sprawy różne.
17. Zamknięcie obrad.             

Do punktu 3 

Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza  Miasta.

Burmistrz  Miasta Paweł Kalinowski  –  Przedstawił  sprawozdanie za okres  od dnia  24
marca 2023 roku do dnia 20 kwietnia 2023 roku – treść sprawozdania stanowi załącznik do
protokołu w wersji papierowej.  

Radny  Stanisław Wróblewski  – Panie  Burmistrzu  poinformował  Pan,  że  sprzedano  4
lokale mieszkalne ul Bierzewicka i 3-go Maja i  tam jest informacja o bonifikatach 50%
z czego te bonifikaty wynikają, dlaczego takie ulgi? Drugie pytanie – poinformował też Pan,
że nasadzono drzewa na Ozdowskiego i Rynek, klony czerwone, takie drzewo nie figuruje
w wykazie drzew, które odpowiadają za likwidację smogu, kto to wybiera, czy to jest tylko
decyzja finansowa, czy nie przypomnieć tutaj potrzeby zatrudnienia Ekodoradcy i ostatnia
rzecz, dzisiaj oglądałem zaawansowanie remontu boiska przy SP 3, są tylko pręty i taśma
okalająca,  przy  starym,  zrujnowanym  boisku,  a  mamy  informację,  że  poszły  jakieś
sprawozdania, czy to jest  obszar przygotowawczy, czy te wbite patyki, to jest realizacja
w I kwartale?

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski –  Odpowiem od razu, mam nadzieję, że  mnie Pani
Burmistrz, jako wieloletnia Naczelnik wydziału ochrony środowiska wesprze w pytaniu nr
2. Jeżeli chodzi o bonifikatę, to wynika z uchwały, która jest przyjęta przez Radę Miasta,
istnieje możliwość sprzedaży lokalu na rzecz najemcy o ile oczywiście właściciel zdecyduje
się na wykup tego mieszkania z zasobu gminy, w skrócie powiem,  uchwała precyzuje, że
po 10 latach od momentu, kiedy rozpoczął zamieszkiwanie dany lokal. 

Radny Stanisław Wróblewski – Czyli to są osoby, które tam mieszkały?



Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski –  Tak, oni się zwracają o wykup tego mieszkania
i  w  uchwale  została  wprowadzona  bonifikata  i  z  tą  50%  bonifikatą  te  mieszkania  są
sprzedawane,  jeśli  chce  zakupić,  to  za  gotówkę.  Jest  to  regularna  sytuacja,  że  są  te
bonifikaty  stosowane.  Na  drugie  pytanie  odpowie  Pani  Burmistrz.  Co  do  boiska,
w momencie, kiedy podpisaliśmy umowę z wykonawcą na boiska, to już musimy rozpocząć
proces sprawozdawczości do danego ministerstwa. Na dzień dzisiejszy wiem, że fizyczne
prace  przy  SP  3  mają  rozpocząć  się  w  maju,  więc  na  razie  zostaje  prowizoryczne
zabezpieczenie terenu, a fizyczne prace rozpoczną się w maju. 

Zastępca  Burmistrza  Halina  Fijałkowska  –  Odnośnie  pytania  dotyczącego  drzew,  w
decyzji   na  usunięcie   drzew,  mamy wskazane  jakiego gatunku drzew nasadzenia  mają
dotyczyć. Zwykle jest to określone jako gatunki rodzime. Nie braliśmy pod uwagę, jak tu
Pan mówi możliwości pochłaniania smogu przez te drzewa. W przyszłości jeżeli będziemy
zobowiązani  do  nasadzeń  będziemy  też  brali  pod  uwagę  takie  możliwości  drzew  do
absorbcji smogu. Na ten moment zostały zakupione kolony i zostały posadzone. Wielkość
nasadzeń określana jest w decyzji na wycięcie. 

Radna  Katarzyna  Bryłka  -  W  związku  z  wyrażeniem  zgody  przez  Marszałka
Województwa  i  Konserwatora  Zabytków  na  renowację  części  tynków  zewnętrznych
i wewnętrznych kaplicy basztowej na Zamku Gostynińskim referował Pan Burmistrz,  że
poszła jakaś aktualizacja wniosków, czego dotyczyło to wezwanie do uzupełnienia braków
i czego ta aktualizacja dotyczyła?

(przybyła Radna Renata Śniecikowska…)

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski –  Jeżeli chodzi o wniosek, który został złożony, to
otrzymaliśmy środki  od konserwatora  zabytków na wykonanie  prac,  zdaje  się  było tam
150.000,00  zł.  Cały  zakres  inwestycji,  który  mieliśmy  w   kosztorysie  wynosił  około
450.000,00 zł., więc musieliśmy dokonać korekty, żeby nie robić  na całość tego zadania,
tylko na tą kwotę na jaką dostaliśmy dofinasowanie i w związku z tym musieliśmy tak tą
inwestycję ograniczyć, tylko i wyłącznie do kwoty jaką mamy plus do naszego wkładu.    

Radna Katarzyna Bryłka - Nie ma tu żadnego skutku negatywnego dla nas? Te pieniądze
mamy zapewnione?

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski – Tak, musieliśmy się dostosować do tych środków,
jakie otrzymaliśmy i mieć na to oczywiście zgodę konserwatora, ale też chcę uspokoić, bo
jeszcze mamy na tą samą inwestycję złożone 3 wnioski. Jeden wniosek, tak jak czytałem do
Rządowego  Programu  Ochrony  Zabytków  na  wykonanie  remontu  części  tynków
zewnętrznych i  wewnętrznych,  drugie  źródło to  jest  Urząd Marszałkowski,  czekamy na
wyniki,  byliśmy poproszeni  o  aktualizację  pewnych  spraw,  więc  zakładam,  że  idzie  to
w dobrym kierunku, żeby to finasowanie otrzymać. Jest jeszcze trzecie źródło finansowe,
gdzie też złożyliśmy, jest to Ochrona Zabytków przy Ministrze Kultury.       

Radna Katarzyna Bryłka -  Rozumiem, że to dotyczy tego zadania tynków wewnętrznych,
zewnętrznych i baszty na Zamku.

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski – Tak.



Do punktu 4

Funkcjonowanie  pomocy  społecznej  na  terenie  Gminy  Miasta  Gostynina.  Informacja
o realizacji zadań statutowych w roku 2022:

1) Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie,  

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Renata Zagórska  –  Przedstawiła
informację  o  realizacji  zadań  statutowych  w  roku  2022  w  Miejskim Ośrodku  Pomocy
Społecznej – treść informacji stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej. 

Radny Stanisław Lewandowski –  Poraziła mnie liczba zasiłków 715 złoty, ja wiem, że
Pani dostaje dokument i na podstawie tego dokumentu taki zasiłek przyznaje. Przychodzi
do Pani petent i daje dokumenty, które ustawa określa jako kryteria, czy ktoś to sprawdza,
zadaje sobie trud, śledzi później losy tego petenta, czy chłodno przyznaje zasiłek, dotację?
I czy później, ktoś zostaje na stałe w opiece społecznej, czy znika i pojawiają się nowi, bo
w liczbach jak Pani podała, to jest tego bardzo dużo.    

Kierownik  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  Renata  Zagórska  –  Chce
powiedzieć,  że  oczywiście  nie  wyobrażam sobie  inaczej,  żeby  klient  przyszedł  i  dostał
z  marszu  pomoc.  Przyznanie  pomocy  poprzedzone  jest  przeprowadzeniem  wywiadu
środowiskowego, który określa specjalny druk. Jest to dosyć obszerny dokument w którym
zbierane są wszelkiego rodzaju informacje, a mianowicie sytuacja mieszkaniowa, rodzinna,
zawodowa, dochodowa i oczywiście ustalamy krąg osób, które mogłyby być pomocne tej
osobie  w  danym  momencie.  Mogę  Państwa  zapewnić,  zresztą  czytałam  listę  odmów,
świadczy to o tym, że ktoś kto nie może, to tej pomocy nie dostanie, natomiast te osoby,
które są z tą pomocą odprawione w formie decyzji, to z czystym sumieniem zapewniam, że
to  są  bardzo  rzetelnie  sprawdzone  informacje.  Wręcz  powiem  więcej,  jeżeli  już
rozmawiamy  na  temat  przyznawania  pomocy,  często  wstydzę  się,  że  taką  małą  pomoc
przyznaję, przy tak niskim dochodzie jaki ludzie mają, a my niestety mamy ograniczone
środki i ta pomoc jest i tak minimalna do sytuacji jaką rozeznajemy, więc to jest bardzo
trudna decyzja jako kierownika ośrodka, który musi wydać decyzję na poziomie np. 200 zł.,
a  dobrze wiemy,  że  sytuacja  faktycznie  pomocna  prawdopodobnie  powinna opiewać  na
kwotę  minimum 500-600 złoty,  także  na  pewno jest  to  sprawdzone  i  udokumentowane
odpowiednimi doświadczeniami. Jeszcze dodam, bo pytał Pan też o sprawdzalność tego, ja
nie  odniosłam  się  do  tego,  ale  tak  jak  najbardziej.  Pomoc  nie  jest  przyznawana  na
kilkanaście  miesięcy,  nawet  nie  na  kilkanaście,  a  kilka,  bo  pracujemy  w  danym  roku
budżetowym,  w  związku  z  tym,  przyznajemy  pomoc  maksymalnie  na  3  miesiące  jeśli
chodzi  o  tzw.  zasiłek  okresowy  i  oczywiście  te  osoby,  które  nie  współpracują
z pracownikiem socjalnym,  dostają  pomoc w naturze,  albo mamy też  taką praktykę,  że
klient  dostaje  zasiłek  celowy  i  wiemy,  że  może  zmarnotrawić  te  środki,  to  pracownik
socjalny wybiera się na zakupy z tym klientem, żeby naprawdę zostały zakupione te środki.
Chce powiedzieć, że jesteśmy jednym z niewielu ośrodków zapewne, gdzie wypłacaliśmy
pieniądze  500+,  to  byliśmy  bardzo  źle  postrzegani,  ponieważ  nie  dawaliśmy  osobom



marnotrawiącym pieniędzy do ręki,  tylko   płaciliśmy czynsze,  opłacaliśmy korepetycje,
czyli pracujemy rzetelnie.    

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Grzegorz  Raciborski  –  Z  zainteresowaniem
słuchałem  tego,  co  Pani  tu  mówi  i  ten  ogrom  pracy,  który  Państwo  wykonujecie  jest
naprawdę  duży,  jest  to  praca  trudna  niewątpliwie  i  bardzo  chciałbym  wszystkim
pracownikom podziękować za tą pracę, a miałbym takie pytanie, jakie zmiany następują
w udzielaniu tej pomocy, może rok do roku, może w trochę dłuższej perspektywie, czy coś
da się zauważyć, czy jest zmniejszona liczba osób, które są objęte tą pomocą, jak to się
kształtuje?   

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Renata Zagórska – Niebawem będę
przedstawiała  ocenę  zasobów pomocy  społecznej  w  której  widać  w  których  obszarach
naszej działalności jest spadek, a w których wzrost potrzeb. Od jakiegoś czasu kształtuje się
takowy trend,  że  jeżeli  chodzi  o  liczbę  korzystających z  pomocy  ona  spada,  natomiast
koniecznością  w ośrodku jest przyznawanie usług opiekuńczych, to jest pierwsza rzecz i
szeroko rozumiana piecza zastępcza,  to  są  największe problemy,  które  niestety pomimo
pracy,  tak  jak  wspominałam  asystentów,  ten  problem  nie  ginie,  on  jest  nadal  bardzo
aktualny,  jeżeli  nawet  uda  nam się  osiągnąć   jakieś  efekty korzystne  w danej  rodzinie,
pojawiają się kolejne,  zwłaszcza,  że jest  tendencja sprowadzania się na teren Gostynina
rodzin uwikłanych    w przeróżne problemy. Prawdopodobnie jest to też wynik ucieczki z
jednego miasta, że już za dużo instytucji zajmuje się sprawą danej  rodziny, więc ta rodzina
przenosi się, myśląc, że w ślad za nią nie idzie informacja. Niestety tak nie jest, bo my
dostajemy  informację  z danego ośrodka, tak jak i my je wysyłamy. A jeżeli chodzi o tzw.
zasiłki celowe, te któreś kiedyś były nominatom w pomocy społecznej ich liczba spada.
Dziękuję za podziękowania, to bardzo miłe.

Radny Czesław Jaśkiewicz –  Czy Pani orientuje się ile asystent rodziny może mieć pod
opieką rodzin, czy podopiecznych?

Kierownik  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  Renata  Zagórska  –  Tak,
oczywiście,  mamy trzech zatrudnionych asystentów odpowiada to jedna i połowa etatu, bo
to są trzy osoby zmiennie, dwie, trzy osoby i te osoby nie mogą mieć więcej niż 7 rodzin.  

Radny Bogdan Ozimek –  Czy ja  dobrze zrozumiałem,  bo Pani  powiedziała,  że  macie
takich podopiecznych uzależnionych,  to  jest  jeden z  problemami alkoholowymi i  chyba
ośmiu narkomanów, rozumiem, że jest taka grupa, która przynajmniej w stosunku do ludzi,
którzy korzystają z Punktu Przebudzenie, czy przy Ratuszu, to jest jakaś niewielka ilość,
niewielki  procent,  rozumiem,  że  jest  to  taka  grupa  ludzi,  którzy  dosyć  dobrze  sobie
finansowo na rynku radzą?

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Renata Zagórska – Pan pyta jak to
odnosi się do moich wspomnianych liczb, jeżeli chodzi o narkomanię i alkoholizm?

Radny Bogdan Ozimek –  Tak o tą grupę, że jest to niewielka liczba, która do Państwa się
zgłasza w stosunku do tych, którzy są uzależnieni?
   



Kierownik  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  Renata  Zagórska  –  Szanowni
Państwo odpowiedź tutaj jest oczywista, te osoby mieszczą się w kryteriach dochodowych
poza  swoim problemem głównym,  czyli  narkomania,  alkoholizm  nie  posiadają  na  tyle
wystarczającego dochodu,  żeby się  utrzymać,  a  my nawet  jeżeli  mamy swoje  prywatne
zdanie i  słyszymy opinię w społeczeństwie mamy wpisanych ich do ustawy  o pomocy
społecznej  i  nie  możemy  tych  osób  nie  objąć  pomocą,  ze  względu  na  niskie  dochody
zgłaszają  się  również  do  nas,  ale  oprócz  tego  świadczona  jest  praca  socjalna  z  tymi
osobami. Jeszcze przypomniała mi się bardzo istotna rzecz – pracownicy socjalni zawierają
kontrakty  socjalne   z  osobami  szczególnie  trudnymi,  którzy  nie  chcą  współpracować.
Kontrakt socjalny, to umowa dwóch stron, my proponujemy swoje warunki,  klient musi
spełnić nasze ustalone pomiędzy dwoma stronami oczekiwania. Zerwanie tego kontraktu
socjalnego pozwala nam dać decyzję odmowną, także to jest taki przywilej, że jeżeli osoba
nie chce współpracować z pracownikiem w danym rejonie, to jest to taki moment, kiedy
możemy  coś  takiego  zaproponować,  osoba,  która  nie  podpisze,  to  jest  powód  do
nieprzyznania  świadczeń  różnego  rodzaju.  Co  do  jadłodajni  miejskiej,  chce  Państwu
powiedzieć, że często jest to jedyna forma pomocy, ze względu na sytuację, że nie możemy
nie objąć osoby bez dochodu, to często jest to jedyna forma pomocy jako posiłek danego
dnia i nic więcej. 

2) Punkty  opieki  nad  dziećmi  do  lat  trzech:  „Bajkowy  Zakątek”  oraz
„Zaczarowana Kraina”,

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Renata Zagórska  – Przedstawiła
informację o realizacji zadań statutowych w roku 2022 w Punktach opieki nad dziećmi do
lat  trzech:  „Bajkowy  Zakątek”  oraz  „Zaczarowana  Kraina”– treść  informacji  stanowi
załącznik do protokołu w wersji papierowej. 

Radny Stanisław Lewandowski – Wrócę jeszcze na chwilę do liczb, otóż chciałbym, żeby
Pani rozgraniczyła ile kosztuje utrzymanie jednego dziecka w Bajkowym Zakątku, gdzie
jest tam wszystko policzalne: opieka, energia elektryczna, papier, woda, mydło i jak to się
ma w proporcjach rodzic-podatnicy. 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Renata Zagórska  –  Jeżeli chodzi
o Bajkowy Zakątek,  kwoty wydatkowane były następujące:  na zakup mydła,  ręczników,
herbaty, wody.   

Radny Stanisław Lewandowski –  Nie, ja tak nie pytam, tylko jak to jest przeliczone na
jedno dziecko?

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Renata Zagórska  – To jest około
1400 złoty teraz, wcześniej było około 1880 zloty, dlatego, że w tej chwili rodzice mogą
ubiegać  się  o  dopłatę  żłobkową  i  z  tej  formy  pomocy  wpływa  do  nas  90.608,00  zł.
Podnieśliśmy też opłatę na 2.30 zł., ze 1.60 zł., więc ten koszt trochę się zmniejszył jaki
miasto dokładało, nadal jednak dokłada dużo do dziecka, około 1400 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder - Wydaje mi się, że  to około 25% jest po
stronie rodziców, a 75% po stronie Gminy Miasta Gostynin.  



3) Klub Seniora „Parostatek”. 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Renata Zagórska – Parostatek ma
się bardzo dobrze, brakuje nam miejsc, kosztuje nas na rok 83.502,00 zł.,  w rozbiciu na
wynagrodzenie  koordynatora,  dodatkowe  wynagrodzenie  roczne,  w  to  wchodzi  zakup
materiałów, artykuły spożywcze, to jest na kwotę bardzo minimalna 199 złoty, symboliczna
kawa,  natomiast  wszelkie  finasowanie  klubu,  to  finansują  się  ze  swoich  składek,  które
zbierają pomiędzy sobą. Jeżeli chodzi o zakup energii elektrycznie, cieplnej to jest 8.400,00
zł., najem lokalu 17.700,12 zł. Jak tworzyliśmy Klub Seniora Parostatek wydawało nam się,
że  to  jednak się  nie  uda,  bo  początki  były  różne,  ludzie  przychodzili  sporadycznie,  na
bardzo krótko, forma była raczkująca, kompletnie nie wędziliśmy jak sobie z tym poradzić,
okazuje się, że są osoby, które są stworzone do pewnych rzeczy, taką osobą jest nasza Pani
Kinga, która stworzyła taką sytuację, że teraz mamy problem z usadzeniem seniorów. Chcę
powiedzieć,  że  skoro  tak  dużo  ludzi  przychodzi,  to  znaczy,  że  to  miejsce  jest  bardzo
potrzebne.  Tam odbywają się bardzo różne rzeczy, nie tylko pije się kawę, ale przechodzą
policjanci,  bankowcy,  terapeuci,  my  wychodzimy  z  potrzebą  do  oczekiwań  osób  tam
przychodzących. Warto, że miasto posiada takie miejsce, oczywiście nie mówię, że inne
miejsca dla seniorów nie są atrakcyjne, bo absolutnie nie porównuje tego w ten sposób,
tylko mówię o tym, co sama wiem u siebie.  Jest to strzał w 10, uważam, że pieniądze
przeznaczane  na  ten  klub  są  jak  najbardziej  potrzebne,  choćby  nawet  dla  zdrowia
psychicznego  seniorów.

Radny Stanisław Lewandowski – Ilu jest stałych seniorów?

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Renata Zagórska  – 50 osób,  60
osób.

Radny Stanisław Lewandowski –  To jest raz w tygodniu?   

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Renata Zagórska – Codziennie od
godziny 15:00.

Radny Stanisław Lewandowski –  Do?

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Renata Zagórska  – Tak naprawdę
do 21:00 mogą tam przebywać, ale nie ukrywam, że do 21:00 nie przebywają, ale ludzie
przychodzą codziennie.

Radny Stanisław Lewandowski –   Ja akurat jestem za tego typu placówkami, dlatego, że
wymiana myśli, jakieś spotkania, inne atrakcje, wycieczki są. 

Kierownik  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  Renata  Zagórska  –   Pozwólcie
Państwo, że odczytam, oprócz tego, że ludzie spotykają się ze sobą, rozmawiają, pracują
również w ramach pracowni kulinarnej, teatralnej, plastycznej, gier logistycznych, tanecznej
i wokalnej, artystycznej. Przygotowują różne programy, mamy taki zamysł, że na obchody
dni seniora, które są w październiku będziemy mieli swój program aktorski, taneczny. Jeżeli
chodzi  o  najważniejsze  zrealizowane  wydarzenia  w  roku  2022  to  była:  wycieczka



dwudniowa do Wrocławia, wycieczka jednodniowa do Torunia, wycieczka jednodniowa do
Ciechocinka,  wycieczka  jednodniowa  do  Uniejowa  baseny  termalne,  wyjazd  do  Teatru
Buffo  w  Warszawie,  uczestnictwo  w  wydarzeniach  kulturalnych  w  MCK  Gostynin,
organizacja  warsztatów  międzypokoleniowych,  współpraca  z  innymi  grupami
i  stowarzyszeniami   prowadzącymi  podobną  działalność.  Następnie  zorganizowaliśmy
edukacyjno – poznawcze zajęcia tematyczne, organizowano spotkania integracyjne, piknik
nad jeziorem Bratoszewo, organizowano rajdy  rowerowe i piesze, okolicznościowe zabawy
taneczne oraz cykliczne wieczorki z muzyką karaoke, organizowano zajęcia  gimnastyczne,
przeprowadzono zajęcia senior w Internecie, prowadzono spotkania edukacyjne i seniorzy
z  Klubu  Parostatek  angażowali  się  w  akcje  charytatywne  oraz  pomoc  dla  uchodźców
z Ukrainy. Seniorzy angażowali się  podczas pierwszych, takich trudnych dni, kiedy był taki
ogólny poryw serca, więc nasi seniorzy naprawdę przejęli się tą sytuacją, że starali się uczyć
języka,  wspierali  tych  ludzi,  taka  piękna  inicjatywa  ze  strony  naszych  wspaniałych
seniorów, którym dziękuję za uczestnictwo.           

Radny Stanisław Lewandowski – Lista tego jest długa, którą Pani przytoczyła, ale to jest
bardzo ważne, bo teraz wyświetliła Pani jeszcze więcej, tego co tam się dzieje. Tutaj muszę
akurat wyjątkowo się z Panią zgodzić, wydane pieniądze są dobrze, rzeczywiście.  

Radny Bogdan Ozimek – Czy ten zeszłoroczny konflikt został zażegnany wewnątrz?    

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Renata Zagórska  –  Przepraszam,
ale ja już nie pamiętam, kuchenny został zażegnany, tak, już nie mamy żadnych konfliktów,
Pan Rafał stanął na wysokości zadania, pomyślał, że znajdzie jednak miejsce dla najemców,
a my będziemy dysponentami tylko i wyłącznie tego lokalu, gdzie odbywają się zajęcia
kulinarne i od tamtej pory jesteśmy tylko i od nowa przyjaciółmi.  

Do punktu 5       

Informacja o realizacji zadań statutowych w roku 2022 przez Klub Dziecięcy „Uśmiech
Malucha”.

Kierownik  Klubu  Dziecięcego  „Uśmiech  Malucha”  Iwona  Rzegocka  –  Gontarek  -
Przedstawiła informację o realizacji zadań statutowych w roku 2022 w Klubie Dziecięcy
„Uśmiech Malucha” – treść informacji stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej.

Radny Stanisław Lewandowski – Pytanie moje dotyczy możliwości lokalowych Pani, czy
jest ewentualnie jakaś możliwość rozbudowy, bo z tego co słyszę, to dzieci oczekują na
przyjęcie do placówki, jak to wygląda na chwilę obecną?

Kierownik  Klubu  Dziecięcego  „Uśmiech  Malucha”  Iwona  Rzegocka  –  Gontarek  –
Wydaje  mi  się,  że  te  pomieszczenia,  które  mamy w tej  chwili  muszą  nam wystarczyć,
ponieważ,  nie  wiem,  czy  to  pytanie  do  mnie,  ale  chyba  miasto  planuje  przenieść  tam
bibliotekę,  szkołę  muzyczną  i  wydaje  mi  się,  że  my  będziemy  raczej  na  tej  samej
powierzchni na której jesteśmy do tej pory. Z chęciom mogłabym mieć jeszcze jeden pokój,
np. na osobną sypialnię, ale radzimy sobie bez. 



Do punktu 6  

Informacja  Prezesa  Miejskiego  Centrum  Handlowego  „Stara  Betoniarnia”   Spółka
z o.o. w Gostyninie o realizacji zadań statutowych w roku 2022.

Prezes  Miejskiego  Centrum  Handlowego  „Stara  Betoniarnia”  Rafała  Różański  –
Przedstawił  informację  o  realizacji  zadań  statutowych  w  roku  2022  –  treść  informacji
stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej. 

Radny Stanisław Lewandowski  – Z tego co Pan przytoczył, co widać gołym okiem, to
interes kręci się całkiem nieźle mówię o roku minionym, ale jedna rzecz taka jest – droga za
parkingiem jest  ciągle zastawiona jakimiś lawetami i  to nie tylko powoduje dyskomfort
u kierowców, ale staje się niebezpieczne i dobrze byłoby, żeby Pan uregulował tą sprawę,
żeby ta droga była przejezdna, niezastawiana i bezpieczna do przejazdu.

Prezes Miejskiego Centrum Handlowego „Stara Betoniarnia” Rafała Różański –  Pod
względem prawnym zostały już zastosowane pewne zmiany,  została opracowana zmiana
organizacji  ruchu przy  współudziale  Urzędu Miasta  i  został  postawiony znak B5,  czyli
zakaz  ruchu  aut  ciężarowych i  ten  znak obowiązuje.  Przez  jakiś  czas  już  było  dobrze,
natomiast  co jakiś  czas  zdarzają  się  osoby,  które  faktycznie  zostawiają  lawety,  problem
napotykamy tego typu, że policja też nie jest zbyt chętna na to, żeby przyjeżdżać, mówiąc,
że jest to droga wewnętrzna i na ich pomoc widzę nie bardzo mamy co liczyć. Tutaj jedyny
sposób, to jest rozmowa z tymi osobami, które stawiają tam samochody.     

Radny Stanisław Lewandowski – Ale jest to prawnie uregulowane, tak?

Prezes Miejskiego Centrum Handlowego „Stara Betoniarnia” Rafała Różański – Znak
został postawiony. 

Radny Stanisław Lewandowski – Te przepisy drogowe obowiązują, więc dziwę się, jeżeli
policja  odmówi,  to  do  instancji  wyższej,  do  Komendy  Wojewódzkiej  i  pokazać,  że
niechętnie, czy nie chcą, czy im nie zależy, natomiast jak się stanie wypadek, to co? Wtedy
przyjadą? 

Prezes Miejskiego Centrum Handlowego „Stara Betoniarnia” Rafała Różański -  Raz,
że wypadek, a dwa uniemożliwienie poruszania się.   

Radny Stanisław Lewandowski  –  Proszę dynamiczniej i konsekwentnie uregulować tą
sprawę.    

(przybyła Radna Anna Florczak…)

Radna Anna Wysokińska – Może strefa płatnego parkowania by się tam przydała, ale ja
nie  w  tym  temacie.  Na  pierwszym  piętrze  w  hali  targowej,  są  najemcy,  którzy  mają
wstawione swoje towary na korytarzach, czy te części też są objęte opłatami?



Prezes  Miejskiego  Centrum  Handlowego  „Stara  Betoniarnia”  Rafała  Różański  –
Stanowiska otwarte jak najbardziej są objęte umowami, opłatami, natomiast  prawda jest
taka, że część z najemców faktycznie próbuje wystawiać jak najbardziej na zewnątrz, po to,
żeby zyskać jak najwięcej powierzchni, Ci którzy nie chcą za to płacić, nie chcą regulować,
a takie sytuacje też mamy, to są upominani, że albo jedno, albo drugie. Prawda jest taka, że
w samych korytarzach nie do końca jest pożądane takie ustawianie się z uwagi na to, że to
jest jednak droga ewakuacyjna.  

Radna Anna Wysokińska –  Do tego chciałam nawiązać, ponieważ jak się wchodzi od
strony ulicy Płockiej  na górę, na I piętro uważam, że jest dość niebezpiecznie jeśli coś by
się  stało,  nawet  jeśli  nic  się  nie  dzieje,  to  uważam,  że  to  wejście  ze  schodów jest  tak
zastawione, może trochę ta osoba by się przesunęła z tym towarem, bo tam dwie osoby już
się  nie  miną  w  tym wejściu.  A jeśli  chodzi  o  strefy  płatnego  parkowania,  to  wczoraj
były doniesienia medialne,  że w wielu miejscach,  takich przed sklepami, czy osiedlami,
takie strefy są, żeby unikać takich sytuacji.   

Prezes Miejskiego Centrum Handlowego „Stara Betoniarnia” Rafała Różański -  Tak,
tylko  musimy  o  tym  pamiętać,  że  ten  obszerny  parking  stanowi  jednak  duży  atut  dla
wszystkich osób, które tam przyjeżdżają. Nie mamy takiej sytuacji, żeby tam ktoś zostawiał
auto na ileś dni i  sobie gdzieś wyjeżdżał,  nawet jeśli  zdarzyło się tak,  pamiętam widok
niebieskiego seicento,  które  tak  stało,  to  też  interweniowaliśmy w  policji  i  prosiliśmy
o pomoc w tejże sprawie, ale to był naprawdę pojedynczy przypadek.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Grzegorz Raciborski  –  Panie  Prezesie  miałbym
pytanie odnośnie dachu, bo wspominał Pan, że część  najemców, którzy zastanawiają się,
czy już złożyli wypowiedzenie, są popychani do tego, przez zły stan dachu. Pamiętam, że
chyba w ubiegłym roku rozmawialiśmy o kosztach remontu tego dachu, Pan przypomni
jakie byłyby to koszty?

Prezes  Miejskiego  Centrum  Handlowego  „Stara  Betoniarnia”  Rafała  Różański  -
W zeszłym roku, kiedy rozmawialiśmy to były kwoty rzędu 300.000,00 zł., natomiast już
teraz  pozwoliłem sobie  na  takie  delikatne  rozeznanie,  to  straszono  mnie,  że  byłoby  to
powyżej 500.000,00 zł.  Nie wiem, ile jest w tym prawdy, bo nie opieram tego na jakiś
doświadczeniach z fachowym kosztorysem, natomiast podobno te ceny znowu poszły do
góry,  więc można spodziewać się  znowu wyższej kwoty.  Kilka lokali  już  straciliśmy,  4
lokale, jedno stanowisko otwarte na pewno straciliśmy, najemca od nas odszedł, wiem, że
próbuje lokować  się teraz na dole, na niższej kondygnacji, więc to też nie jest tak, że Ci
najemcy chcą zupełnie od nas odejść, po prostu szukają też korzystniejszych rozwiązań.
Prawda jest  też  taka,  że  handel  na  jednym poziomie,  byłby bardziej  korzystniejszy  dla
wszystkich, już sam fakt wnoszenia tego na pierwsze piętro, tego całego asortymentu jest
dosyć uciążliwy, więc też o tym musimy pamiętać, to nie jest jedyny czynnik, tylko jeden
z czynników, sytuacja ekonomiczna też ma na to przełożenie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Dziękuję, ogłaszam 15 minut przerwy.

(po przerwie…) 



 Do punktu 7  

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia:  Oceny  zasobów  pomocy  społecznej
w Gminie Miasta Gostynina.
 
Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Renata Zagórska  –  Przedstawiła
Ocenę  zasobów  pomocy  społecznej  –  ocena  stanowi  załącznik  do  protokołu  w  wersji
papierowej.  

Opinia Komisji:
Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej -  Opinia pozytywna.  

Radny Stanisław  Lewandowski –  Lista potrzeb jest bardzo długa, tylko co Pani zrobi jak
tych środków połowę Pani dostanie?

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Renata Zagórska  –   To powiem
wymijająco  i  zbyt  pewnie  –  nie  mogę  dostać  mniej  środków  niż  wydane  decyzje,
w związku z tym, jest to niemożliwe, żeby budżet nie pokrywał wydanej decyzji, bo decyzja
to  środek  finansowy,  on  musi  być  zabezpieczony,  mogę  nie  pokierować  ewentualnie
nowych  mieszkańców,   ale  na  tych  na  których  już  wydaliśmy decyzję  w perspektywie
długoletniej  musi  być  zabezpieczone  i  o  tym właśnie  mówimy.  Ten  bilans  jest  na  tyle
istotny,  że  ta  świadomość  Państwa radnych przy  uchwalaniu  budżetu  musi  być  na  tyle
wiążąca, że wskazane kwoty na DPS, na piecze zastępczą muszą być zabezpieczone.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder odczytał treść uchwały.                                   
               
Za podjęciem uchwały głosowano następująco;            
      
Za - 15:  Bryłka Katarzyna, Chojecka-Dinić Emilia,  Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław,
Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek
Urszula, Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata,
Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw- 0

Wstrzymało się- 0
 
UCHWAŁA nr 419/LXI/2023 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 

Do punktu 8 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowych
stowarzyszeniom ogrodowym prowadzącym rodzinne ogrody działkowe na obszarze Gminy
Miasta Gostynina.



Naczelnik  Wydziału  Pozyskiwania  Środków  Zewnętrznych  Paulina  Toruniewska  –
Szanowni Państwo uchwałą, którą macie Państwo przed sobą zmieniamy tryb udzielania
dotacji dla rodzinnych ogrodów działkowych. Zmiana ta została trochę wymuszona przez
zasady programu ogłaszanego przez Urząd Marszałkowski Województwa Mazowieckiego,
mam  na  myśli  Program  Mazowsze  dla  Działkowców  2023,  ponieważ  dotychczas
udzielaliśmy wsparcia rodzinnym ogrodom działkowym znajdującym się na terenie Miasta
Gostynina w dwojaki sposób. Pierwszy rodzaj pomocy wynikał z uchwały nr 414, którą
Rada Miejska przyjęła w 2018 roku. Na podstawie tej uchwały rodzinne ogrody działkowe
do  15  września  roku  poprzedzającego  przyznanie  dofinasowania  mogły  wnioskować
o  kwotę  nie  większą  niż  5.000,00  zł.  Kwota  ta  mogła  stanowić  nie  więcej  niż  50%
całkowitych kosztów zadania i taki ogród działkowy mógł wnioskować jeden raz na 3 lata
o przyznanie takiego wsparcia. Drugi rodzaj pomocy, to był właśnie w ramach Programu
ogłaszanego  przez  Urząd  Marszałkowski  Województwa  Mazowieckiego,  a  mianowicie
w  ramach  Programu  Mazowsze  dla  Działkowców.  W tym przypadku  ogród  działkowy
zwraca  się  do  gminy  z  prośbą  o  dofinasowanie,  my  wniosek  składamy  do  Urzędu
Marszałkowskiego o udzielenie takiego wsparcia i tutaj wsparcie rozkłada się w następujący
sposób:  40%  wsparcia,  nie  więcej  niż  20.000,00  zł.  ogród  działkowy  mógł  pozyskać
z Urzędu Marszałkowskiego, kolejne 40% z własnego budżetu dokładało miasto, a ogród
działkowy z własnych środków musiał wyasygnować 20% wartości zadania. My oczywiście
korzystaliśmy z tej pomocy i wyglądało to w ten sposób, że to Urząd Miasta realizował
zadania  wskazane  przez  ogrody  działkowe,  wybierał  wykonawcę  zgodnie  z  prawem
zamówień publicznych, całą procedurę przeprowadzał, podpisywał umowę z wykonawcą,
realizował  zadanie,  odbierał  i  rozliczał  automatycznie  w  Urzędzie  Marszałkowskim.
Natomiast  w roku 2023 Urząd Marszałkowski  ogłaszając  nabór   zastrzegł  sobie  w § 4
Regulaminu naboru, że owszem w momencie kiedy przyzna środki dla ogrodu działkowego
już  gmina  nie  może  samodzielnie  tego  zadania  realizować  w porozumieniu  oczywiście
z  ogrodem  działkowym,  a  jedynie  może  udzielić  tej  pomocy  pozyskanej  z  Urzędu
Marszałkowskiego oraz tej pomocy, którą musi zabezpieczyć we własnym budżecie jedynie
na podstawie dotacji celowej udzielanej na rzecz stowarzyszenia prowadzącego dany ogród
działkowy.  W związku z tym zapisem Regulaminu naboru Mazowsze dla Działkowców
musieliśmy  zmienić  obowiązującą  uchwałę  w  sprawie  określania  trybu  postępowania
o udzielenie dotacji celowych stowarzyszeniom prowadzącym ogrody działkowe i w tym
momencie  w  roku  bieżącym  wpłynęły  do  Urzędu  Miasta  trzy  wnioski  od  ogrodów
działkowych o pozyskanie  wsparcia  w ramach programu  Mazowsze dla  Działkowców.
Wystąpił  do  nas  z  wnioskiem Rodzinny  Ogród  Działkowy „Tulipan”,  Rodzinny  Ogród
Działkowy  „Rekax”  i  Rodzinny  Ogród  Działkowy  „Krokus”.  Decyzją  Sejmiku
Województwa Mazowieckiego  25 kwietnia wszystkie trzy dotacje zostały przyznane, więc
my musimy też dostosować nasze prawo miejscowe do regulaminu tego naboru i będziemy
mogli  udzielić  wsparcia  tylko  i  wyłącznie  na  mocy  dotacji  celowej  i  stąd  projekt  tej
uchwały.                
Chciałabym zgłosić autopoprawkę do treści tej uchwały, ponieważ po podstawie prawnej
zabrakło słów „Rada Miejska”, dalej już jest w porządku „uchwala co następuje”.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder odczytał treść uchwały.

Opinia Komisji:
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu -  Opinia pozytywna.  



Za podjęciem uchwały głosowano następująco;            
      
Za - 15:  Bryłka Katarzyna, Chojecka-Dinić Emilia,  Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław,
Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek
Urszula, Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata,
Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw- 0

Wstrzymało się- 0
 
UCHWAŁA nr 420/LXI/2023 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 

Do punktu 9

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu Stypendium
Miasta Gostynina dla najzdolniejszych uczniów”.

Inspektor  ds.  oświaty  Szymon  Szczypawka  –  Projekt  uchwały  zakłada  trzy  zmiany
w stosunku do tekstu pierwotnego. W załączniku do uchwały Nr 394/LXXVII/2018 z dnia
24  maja  2018r.  w  sprawie  przyjęcia   „Regulaminu  Stypendium Miasta  Gostynina   dla
najzdolniejszych uczniów” (Dz. Urz. Woj. Mazowieckiego z 2018 r. poz. 5844 ) wprowadza
się następujące zmiany:
1) § 3 otrzymuje brzmienie:
„§ 3. Stypendium  przeznaczone  jest  dla  uczniów  klas  IV-VIII  szkół  podstawowych
dla których organem prowadzącym jest Miasto Gostynin oraz dla będących mieszkańcami
Gostynina uczniów szkół ponadpodstawowych” – z pierwotnego zapisu została usunięta
część dotycząca Gimnazjum. 
2) w § 9 dodaje się ust. 5 w brzmieniu:
„5. Stypendium może być przyznane uczniowi nie częściej niż raz na 2 lata” – to zmiana
wskazana przez Komisję Stypendialną, ta zmiana ułatwi pracę komisji stypendialnej, poza
tym też myślę, że przyszłym stypendystom da nowe możliwości i Ci stypendyści, którzy
wcześniej tego stypendium nie otrzymywali, być może dzięki temu zapisowi będą mogli po
to stypendium sięgnąć.   
Trzecia zmiana dotyczy § 12 i tutaj też tak jak w § 3 zmiana podyktowana jest reformą
systemu oświaty, z tego zapisu zostały usunięte parametry dotyczące gimnazjum. Jeszcze
pozwolę sobie wrócić do § 3 – chciałbym zgłosić tutaj autopoprawkę, ponieważ już niestety
po Komisji Edukacji dostrzegliśmy, że jest błędny zapis wskazujący organ prowadzący, otóż
organem prowadzącym jest nie Miasto Gostynin, tylko Gmina Miasta Gostynina, ten zapis
został przeniesiony z tekstu pierwotnego, tak niefortunnie się stało, że również w poprawce
się znalazł, dlatego myślę, że jeżeli poprawiamy, to ten zapis powinien być już właściwy.

Opinia Komisji:
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu -  Opinia pozytywna.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Opinia Komisji jest pozytywna z tym,
że  komisja  proponuje  wnieść  tutaj  poprawkę,  mianowicie  „w §  1  w pkt.3  maksymalną



wysokość stypendiów dla uczniów szkół podstawowych podnieść z kwoty 2.000,00 zł, do
kwoty 3.000,00 zł”. Powiem w uzasadnieniu tej poprawki, że nie ma to bieżącego wpływu
na  wysokość  stypendium,  ponieważ  o  tym decyduje  budżet  miasta,  członkowie komisji
stypendialnej  mówili,  że  średnia  wysokość  tego  stypendium  uzależniona  jest  od  ilości
składanych  wniosków i  w  ostatnich  latach  wynosi  ono  około  1500,00  zł.,  ale  komisja
stanęła na stanowisku, że zasadne jest, aby tą kwotę podnieść z 2.000,00 zł do 3.000,00 zł.,
przypominam, jako tzw. kwotę maksymalną. 

Radny Stanisław Lewandowski - Co do samej idei popieram, tylko chciałem dopytać, czy
jest to stypendium comiesięczne, czy jednorazowe?

Inspektor  ds.  oświaty  Szymon  Szczypawka  -  To  jest  stypendium  za  rok  szkolny
w formie jednorazowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder –  Najpierw przegłosujemy poprawkę
komisji.         

Za przyjęciem poprawki „w § 1 pkt. 3 maksymalną wysokość stypendium dla uczniów szkół
podstawowych podnieść z kwoty 2.000,00 zł. do kwoty 3.000,00 zł” głosowano następująco:

Za - 15:  Bryłka Katarzyna, Chojecka-Dinić Emilia,  Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław,
Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek
Urszula, Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata,
Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw- 0

Wstrzymało się- 0

Poprawka została przyjęta.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały wraz z poprawką głosowano następująco;            
      
Za - 15:  Bryłka Katarzyna, Chojecka-Dinić Emilia,  Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław,
Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek
Urszula, Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata,
Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw- 0

Wstrzymało się- 0
 
UCHWAŁA nr 421/LXI/2023 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 



Do punktu 10 

Podjęcie uchwały w sprawie włączenia Przedszkola Nr 5 w Gostyninie w skład Zespołu
Szkolno - Przedszkolnego w Gostyninie.   

Inspektor ds.  oświaty Szymon Szczypawka -  Zgodnie z treścią projektu, który został
przygotowany,  to  włączenie  planowane  jest  na  dzień  1  września  2023  roku  i  właśnie
z tym dniem, Przedszkole Nr 5 w Gostyninie, zlokalizowane przy ul. Kochanowskiego 2
wejdzie w skład Zespołu  Szkolno – Przedszkolnego w Gostyninie. Zgodnie z § 2 z dniem 1
września 2023 roku w skład Zespołu Szlono- Przedszkolnego w Gostyninie będą wchodziły:

1. Przedszkole Nr 1 w Gostyninie,
2. Przedszkole Nr 5 w Gostyninie,
3. Szkoła Podstawowa nr 5 im. Księcia Mazowieckiego Siemowita IV w Gostyninie. 

Należności,  zobowiązania oraz mienie Przedszkola Nr 5 w Gostyninie,  według stanu na
dzień  31  sierpnia  2023  r.  przejmuje  Zespół  Szkolno  –  Przedszkolny  w Gostyninie.
1 września rusza rozbudowane Przedszkole nr  4,  jesteśmy po rekrutacji  do przedszkoli,
dzisiaj  już  wiemy,  że  jeżeli  chodzi  o  Przedszkole  nr  5,  to  nie  będziemy  mieli  dzieci
w  Przedszkolu  nr  5,  bowiem  podczas  procesu  rekrutacji  rodzice  przedszkolaków,  tych
młodszych 4 i 5 latków, zadeklarowali iż chcą, aby ich dzieci kontynuowały wychowanie
przedszkolne właśnie  w Przedszkolu Nr 4.  W związku z  tym,  skoro nie  ma dzieci,  nie
będzie też pracy i w tej chwili są podejmowane czynności, których celem jest zapewnienie
zatrudnienia dla pracowników Przedszkola nr 5, w większości pracownicy Przedszkola nr 5
znajdą zatrudnienie w Przedszkolu nr 4, ale nie wszyscy, część będzie pracowała w zespole
szkolno-przedszkolnym,  jedna  osoba  zadeklarowała  iż  chce  pracować  poza  systemem
oświaty  i  te  wszystkie  formalności  związane  z  zatrudnieniem  są  właśnie  w  tej  chwili
rozstrzygane.  Szanowni  Państwo,  skoro  nie  ma  dzieci,  nie  ma  kadry,  byłoby  trochę
nienaturalną sytuacją gdyby taki twór jak samodzielna placówka funkcjonował w systemie
oświaty,  oczywiście  wówczas  trzeba  by  było,  aby  ta  placówka  podlegała  pełnej
sprawozdawczości, pełnemu nadzorowi i pełnym rygorom funkcjonowania, tak jak każda
placówka  –  żeby  tego  uniknąć,  proponuje  się  właśnie  włączenie  do  zespołu  szkolno  –
przedszkolnego.  Wszystkie  czynności  związane  z  nadzorem będzie  sprawował  Dyrektor
zespołu szkolno – przedszkolnego, aczkolwiek będzie to formalnie zupełnie inna sytuacja,
bo będzie to placówka wchodząca w skład zespołu, a nie będzie to placówka samodzielna.
Jest  to  pewien  krok,  będą  podejmowane  następne  czynności  w  stosownym  czasie,
oczywiście za Państwa zgodą, bo są to kompetencje organu stanowiącego, jakim jest Rada
Gminy, natomiast dzisiaj ten krok wydaje się najbardziej odpowiedzialnym i właściwym.

Opinia Komisji:
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu -  Opinia pozytywna.  

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco;            
      
Za - 15:  Bryłka Katarzyna, Chojecka-Dinić Emilia,  Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław,
Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek



Urszula, Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata,
Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw- 0

Wstrzymało się- 0
 
UCHWAŁA nr 422/LXI/2023 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 

Do punktu 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Miasta Gostynina na 2023
rok.

Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Ochrony  Środowiska,  Rolnictwa
i Leśnictwa Izabela Chmiel vel Chmielecka – Planujemy zorganizować na terenie jeziora
Bratoszewo w Gostyninie przy ul. Dybanka kąpieliska, w związku z powyższym niezbędne
jest podjęcie stosownej uchwały. Organizatorem kąpieliska będzie Miejski Ośrodek Sportu
i Rekreacji, który stosowny wniosek o ujęcie w wykazie kąpielisk tego kąpieliska złożył
w grudniu  2022 roku do Burmistrza  Miasta  Gostynina.  Projekt  przedmiotowej  uchwały
został pozytywnie zaopiniowany przez Głównego Inspektora Ochrony Środowiska, przez
Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Gostyninie oraz przez Państwowe
Gospodarstwo Wodne Wody Polskie. 

Opinia Komisji:
Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej – opinia pozytywna. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu -  Opinia pozytywna.  

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco;            
      
Za - 15:  Bryłka Katarzyna, Chojecka-Dinić Emilia,  Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław,
Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek
Urszula, Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata,
Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw- 0

Wstrzymało się- 0
 
UCHWAŁA nr 423/LXI/2023 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 

Do punktu 12 



Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  sezonu  kąpielowego  na  terenie  Gminy  Miasta
Gostynina na rok 2023.

Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,  Ochrony  Środowiska,  Rolnictwa
i Leśnictwa Izabela Chmiel vel  Chmielecka –  Na rok 2023  na terenie Gminy Miasta
Gostynina sezon kąpielowy będzie obejmował okres od 19 czerwca do 31 sierpnia, termin
ten mieści się w ramach czasowych określonych ustawą. 

Opinia Komisji:
Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej – opinia pozytywna. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu -  Opinia pozytywna.  

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco;            
      
Za - 15:  Bryłka Katarzyna, Chojecka-Dinić Emilia,  Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław,
Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek
Urszula, Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata,
Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw- 0

Wstrzymało się- 0
 
UCHWAŁA nr 424/LXI/2023 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 

Do punktu 13 
 
Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Budżetową Miasta Gostynina na rok 2023.

Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  –  Szanowni  Państwo  w  ostatecznym  trzecim
projekcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową dochody budżetu ogółem zwiększą się
o  kwotę  161.527,43  zł.  w  tym  dochody  bieżące  wzrosną  o  161.845,43  zł.,  natomiast
dochody majątkowe zmniejszą się o 318 złoty. Wydatki budżetu zwiększą się o 161.527,40
zł. i to zwiększenie będzie dotyczyć wydatków bieżących, natomiast jeżeli chodzi o wydatki
majątkowe dokonujemy przeniesienia pomiędzy przedsięwzięciami na kwotę 42.954,00 zł.
W związku z  tym,  że  otrzymaliśmy środki  z  Funduszu ochrony środowiska  w kwocie
133.230,00 zł. Paragraf 8 uchwały budżetowej otrzymuje brzmienie „Dochody z opłat i kar
za korzystanie ze środowiska w kwocie 158.230,00 zł. oraz wydatki na realizację zadań,
o których mowa w art. 400a ust. 1 pkt 2, 21 i 32 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. Prawo
ochrony środowiska  (t.j. Dz. U. z 2021 r., poz. 1973 z późn. zm.)w kwocie 158.230,00 zł”.
W związku ze zmianami, jakie proponujemy dokonać w budżecie zmieni się załącznik 6 do
uchwały budżetowej dotacje podmiotowe w 2023 roku, załącznik 8 do uchwały budżetowej,



dotacje celowe dla podmiotów niezaliczanych do sektora  finansów publicznych w 2023
roku i załączniki dochody budżetowe i wydatki budżetowe.  

Dochody bieżące budżetu Miasta:
1. w dziale 700  o kwotę 13.382,00 zł zwiększa się wpływy z opłat za trwały zarząd,

użytkowanie i służebności,
2. w  dziale  756  o  kwotę  15.000,00  zł  zwiększa  się  wpływy  z  odsetek  od

nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat od osób prawnych,
3. w dziale 852  o kwotę 233,43 zł zwiększa się środki z Funduszu Przeciwdziałania

COVID-19  na  finansowanie  lub  dofinansowanie  realizacji  zadań  związanych  z
przeciwdziałaniem COVID-19 (dodatek gazowy),

4. w dziale 900 o kwotę 133.230,00 zł zwiększa się wpływy z tytułu grzywien i innych
kar pieniężnych od osób prawnych i innych jednostek organizacyjnych.

Dochody majątkowe Budżetu Miasta:
1. w dziale 926  o kwotę 318,00 zł zmniejsza się dotację otrzymaną z państwowego

funduszu  celowego  na  finansowanie  lub  dofinansowanie  kosztów  realizacji
inwestycji i zakupów inwestycyjnych jednostek sektora finansów publicznych.

Wydatki bieżące budżetu Miasta:
1. w rozdziale  60016  o  kwotę  59.164,00  zł  zwiększa  się  wydatki  na  zakup  usług

remontowych;
2. w rozdziale 75023 dokonuje się następujące zmiany:
a. kwotę  57.000,00  zł  zmniejsza  się  wydatki  na  dodatkowe  wynagrodzenie  roczne

pracowników –  w związku z  tym,  że  w ubiegłym roku mieliśmy dużo zasiłków
chorobowych,  to  dodatkowe  wynagrodzenie  było  niższe  w  stosunku  do
zaplanowanego. Te środki przeznaczymy na inne wydatki, które są objęte zmianami
w tej uchwale.     

b. o kwotę 15.000,00 zł zwiększa wydatki na zakup energii;
3. w rozdziale 75085 dokonuje się następujące zmiany:
a. o  kwotę  557,00  zł  zmniejsza  się  wydatki  na  dodatkowe  wynagrodzenie  roczne

pracowników,
b. o  kwotę  1.060,00  zł  zwiększa  się  wydatki  na  odpisy  na  zakładowy  fundusz

świadczeń socjalnych;
Jeżeli  chodzi  o  rozdziały  80101  do  80195  tutaj  dokonujemy  zmniejszeń  również
z  dodatkowego  wynagrodzenia  dla  pracowników  jak  i  dla  nauczycieli  i  te  środki
przesuwamy  n  inne  cele.   Tylko  zmiany  jakie  wprowadzamy,  to  w  rozdziale  80101
w Szkole Podstawowej zwiększamy wydatki na zakup usług remontowych i w 80132  o
kwotę 800,00 zł zwiększa się wydatki na zakup usług pozostałych.
W rozdziale 85295  o kwotę 233,43 zł zwiększa się wydatki związane z wypłatą dodatku
gazowego, z tego:

a. o kwotę 228,85 zł zwiększa się wydatki na świadczenia społeczne,
b. o kwotę 4,58 zł zwiększa się wydatki zakup materiałów i wyposażenia;

W rozdziale 85516 w Klubie Dziecięcym “Uśmiech Malucha” o kwotę 674,00 zł zmniejsza
się wydatki na dodatkowe wynagrodzenie roczne pracowników,
W rozdziale  90003  o  kwotę  10.000,00  zł  zwiększa  się  wydatki  na  zakup  materiałów
i  wyposażenia  (FOŚ),  tych  środków nie  możemy wydać  na  inne  cele,  jak  na  działania
związane z ochroną środowiska. 
W rozdziale 90005 dokonuje się następujące zmiany:

a. o kwotę 100 ,00 zł zwiększa się wydatki na zakup usług pozostałych (FOŚ),



b. o kwotę  7.120,00 zł  zmniejsza środki własne na realizację zadania  pn.  “Ochrona
powietrza - wymiana źródła ogrzewania na przyjazne środowisku” realizowanego w
formie udzielenia z budżetu dotacji celowej na dofinansowanie zadań zleconych do
realizacji pozostałym jednostkom niezaliczanym do sektora finansów publicznych a
zwiększa się o kwotę 15.700,00 zł o środki pochodzące z FOŚ;

W  rozdziale 90095 dokonuje się następujące zmiany:
a. o kwotę 90.480,00 zł zwiększa się wydatki na zakup usług remontowych,(FOŚ),
b. o kwotę 16.950,00 zł zwiększa się wydatki na zakup usług pozostałych (FOŚ),
c. o  kwotę  17.120,00  zł  zwiększa  się  wydatki  na  zakup  usług  pozostałych  (środki

własne);
W rozdziale 92109 o kwotę 120.000,00 zł zwiększa się dotację podmiotową dla Miejskiego
Centrum Kultury w Gostyninie. 
Wydatki majątkowe budżetu Miasta:
W rozdziale 60016 dokonuje się następujące zmiany: 
a. o kwotę 42.954,00 zł zwiększa się środki na przedsięwzięcie pn. „Budowa i modernizacja
infrastruktury drogowej w Gostyninie”. 
b. o kwotę 42.954,00 zł zmniejsza się środki własne na przedsięwzięcie pn. „Przebudowa
drogi  gminnej  Nr  140174W  wraz  ze  skrzyżowaniem  z  ul.  Płocką  oraz  wykonaniem
kanalizacji  deszczowej,  oświetlenia,  zjazdów,  kanału  technologicznego  oraz  niezbędnej
infrastruktury”. 
W rozdziale 92695 w zadaniu inwestycyjnym pn. „Przebudowa boiska wielofunkcyjnego
przy Szkole Podstawowej nr 3 oraz boiska wielofunkcyjnego i bieżni prostej przy Zespole
Szkolno-Przedszkolnym  w  Gostyninie”  o  kwotę  318,00  zł  zmniejsza  się  środki
z dofinansowania, a zwiększa się wkład własny gminy.

Opinia Komisji:
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – opinia pozytywna. 

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco;            
      
Za - 15:  Bryłka Katarzyna, Chojecka-Dinić Emilia,  Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław,
Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek
Urszula, Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata,
Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw- 0

Wstrzymało się- 0
 
UCHWAŁA nr 425/LXI/2023 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 

Do punktu 14



Podjęcie  uchwały  zmieniająca  uchwałę  nr  386/LVI/2022  Rady  Miejskiej
w Gostyninie z dnia 29 grudnia  2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata 2023-2034.

Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  –  Szanowni  Państwo,  oprócz  zmian  jakie
wprowadzamy do Wieloletniej Prognozy Finansowej objętych uchwałą zmieniającą budżet,
również zostały wprowadzone na koniec marca zmiany Zarządzeniem Burmistrza nr 43
ponieważ wpłynęły decyzje od Wojewody Mazowieckiego, które korygują plan dochodów
i wydatków związanych z przyznaniem dotacji  celowych. Te zmiany dotyczyły zarówno
zwiększenia jak i zmniejszenia tego planu, a dochody ogółem jak i dochody bieżące oraz
wydatki ogółem i wydatki bieżące zwiększa się o  2.110,18 zł.  Również w tym zarządzeniu
przeniesiono wydatki w kwocie 2.930,00 zł., z rezerwy ogólnej na gospodarkę komunalną
oraz  dokonano  przesunięcia  pomiędzy  paragrafami  klasyfikacji  budżetowej  w  kwocie
6.000,00  zł.  w  wydatkach  na  przeciwdziałanie  alkoholizmowi  z  wynagrodzeń
bezosobowych na zakup usług. W wykazie przedsięwzięć dokonano zmian po podpisaniu
umów z wykonawcami,  dokonano korekty limitów,  a  także limitów wydatków,  limitów
zobowiązań rozpisanych w punkcie 1 i 2  w objaśnieniach do wykazu przedsięwzięć do
WPF.  

Opinia Komisji:
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – opinia pozytywna. 

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco;            
      
Za - 15:  Bryłka Katarzyna, Chojecka-Dinić Emilia,  Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław,
Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek
Urszula, Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata,
Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw- 0

Wstrzymało się- 0
 
UCHWAŁA nr 426/LXI/2023 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 

Do punktu 15 

Przyjęcie protokołu z LX sesji Rady Miejskiej w Gostyninie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Protokół był wysłany na maila, czy do
tego protokołu Państwo radni wnoszą uwagi, pytania? 

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do protokołu.



 
Za przyjęciem protokołu z LX sesji Rady Miejskiej głosowano następująco: 

Za - 15: Bryłka Katarzyna, Chojecka - Dinić Emilia, Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław,
Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek
Urszula, Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata
Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Protokół z LX sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Do punktu 16 

Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder –  Termin sesji  majowej – 30 maja tj.
wtorek,  nie czwartek i  jeszcze raz przypominam o oświadczeniach majątkowych,  został
dzień dzisiejszy i dzień jutrzejszy na złożenie tych oświadczeń.

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski – Szanowni Państwo chciałbym poinformować, na
razie jeszcze tak nieoficjalnie, ale zapewne za chwilę wszystko się wyjaśni, chciałbym jutro
Państwa zaprosić, tylko jeszcze nie ma podanej godziny na spotkanie do Przedszkola Nr 4
gdzie  będziemy  gościć  premiera  Mateusza  Morawieckiego,  ale  jeszcze  w  szczegółach
Państwu podamy informację o której konkretnie godzinie. 

Do punktu 17

Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Reder –  Zamykam obrady  LXI  sesji  Rady
Miejskiej VIII Kadencji, dziękuję wszystkim za przybycie.                    

Przewodniczący Rady Miejskiej
                                                                                     
        Andrzej Hubert Reder 


